誼樂社每年均會安排來自本地及海外的藝術家到訪校園,讓學生從 不同角度認識古典音樂。於2013-2022學年間,已走訪76間學校, 約有40,000名學生受惠。

自2019年起,承蒙香港賽馬會慈善信託基金捐助,「樂訪校園」除 了向學生推廣古典音樂,亦介紹香港古蹟與音樂的關連。樂社更製 作網上學習資源,讓學生了解更多。

2022/23年,「樂訪校園」會把戲劇元素注入古典音樂,讓這個主 題變得更加立體,適合小四至中六生參與。

誼樂社將按校方選擇的日期及場地設施等因素,而安排合適 的藝術家到訪。部份參與演出的藝術家或包括:

Artists will be assigned based on the schedule and venue facilities. Participating artists may include:

For the past ten years, Musicus Society has invited its artists to inspire and encourage students to learn more about classical music through performances, talks and interactive activities, reaching about 40.000 students in 76 schools.

Since 2019, the Society has received funding from The Hong Kong Jockey Club Charities Trust to support the School Visits program, giving them the opportunity to learn about different aspects of classical music, as well as Hong Kong's heritage and its relations to musical development.

For the 2022/23 school year, Musicus will further explore the relationship of music and heritage through exciting live performances and talks by its musicians and actors. This program is suitable for students ranging from Primary 4 to Secondary 6.



藝術總監 / 大提琴 Artistic Director / Cello

李垂誼 Trey Lee

被音樂雜誌《留聲機》 譽為「奇蹟」的國際大提 琴家

World-famous cellist and international soloist, hailed a "miracle" by Gramophone



鋼琴 Piano 李嘉齡 Colleen Lee

第十五屆蕭邦國際鋼琴大 賽得獎者

Laureate of the 15th International Chopin Competition



小提琴 Violin 范曉星 Fan Hiu-sing

畢業於慕尼黑音樂及戲 劇學院,師承柏鵬及茱 莉亞・費莎等大師

Graduate of the Hochschule für Musik und Theater München under the tutelage of Julia Fischer and Christoph Poppen



鋼琴 Piano 張海量 Zach Cheong

2018年第十九屆亞洲蕭邦 國際鋼琴比賽全場最優秀 獎及獨奏藝術家組冠軍

First Prize and the Special Excellence Prize winner in the prestigious 19th International Chopin Competition in ASIA (Japan, 2018)



演員 Actor 顏俊豪 Marc Ngan

榮獲2017年香港英語舞 台劇獎「最佳演員」,現 身兼演員、創作人及教

Performer, creator and educator, winner of Best Actor at the 2017 Hong Kong English Language Drama Awards

學校贈言 TESTIMONIALS

福建中學 Fukien Secondary School

是次的音樂推廣演出,水平之高,令師生十分欣賞,希望再有機會欣賞到 你們精彩的表演。

香港管理專業協會李國寶中學 HKMA David Li Kwok Po College We greatly appreciated the effort that went into making this event fun,

聖安當女書院 St. Antonius Girls' College

musical and educational.

曲目切合學生興趣,有助提升同學們對音樂的欣賞力!

嶺南中學 Lingnan Secondary School

古蹟的介紹深入淺出,讓學生多認識香港的歷史及一些不太顯著的地方。 音樂家即場回答學生的提問,讓學生感覺到音樂家並不是遙不可及的。

查詢 Enquiries



3758 2735



education@musicussociety.org

主辦機構保留修改計劃、項目内容、規則、條款及程序的權利。

The presenter reserves the right to change any program, event details, regulations

誼樂社 MUSICUS SOCIETY

透過跨文化交流推廣音樂

Promote Cross-cultural Collaboration of Music Internationally



Follow Musicus Society on:

www.musicussociety.org







